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NOTA 

Verslag sessie congres #Jeugdwerkwerkt
Datum: 6 juni 2023 

  

Het effect van jeugdwerk op de samenleving. 
  
Wat er is gebeurd in de sessie? Wat hebben jullie gedaan/gehoord/beleefd? Omschrijf in 5 a 10 zinnen  
  
Amir, de voorzitter van de Vlaamse Jeugdraad, opende de sessie met een brief aan het jeugdwerk. Hij beschreef 
hoe zijn pad in het jeugdwerk eruit zag, wat het jeugdwerk voor hem betekent, duidde vooral de positieve 
kanten aan van het jeugdwerk en het effect ervan op de samenleving. Virginy van Groep Intro, Lamia van Bazzz 
en Jeremy van Groen bespraken verder de brief van Amir.   
Interessante quote(s) uit de sessie  

- Verbinding werkt in deze polariserende wereld, jeugdwerk levert daar een bijdrage in 
- Menselijke vaardigheden leer je aan in het jeugdwerk (bv. een trouwe vriend zijn, ondersteuning 

bieden, etc).  
- Uitspraak van jongere: “Ik heb zo veel te danken aan die jeugdwerker, ik voelde mij afgeschreven en 

uitgespuugd door de samenleving, maar de jeugdwerker toonde me dat er toch nog perspectief is” dat is 
de kracht van de jeugdwerker. 

  
Wat heeft jou verrast? Wat onthoud je?  
  

- Impact van jeugdwerk is veelzijdig: jongeren vinden hun stem, leren hun mening te vormen, worden 
betrokken in maatschappelijke debatten, ze leren hunzelf kennen en durven hun dromen waarmaken. 
Een samenleving begint bij jezelf: als je jezelf goed voelt in je vel, durf je je dromen na te jagen + dan 
kan je meer bijdragen aan de maatschappij. Je bereid jongeren voor op het échte leven via jeugdwerk 
(bv. je leert vergaderingen voorbereiden, omgaan met verschillen, …) + je leert sociale en cognitieve 
skills aan kinderen en jongeren op een speelse manier.  

 
- Jongeren worden actief betrokken in jeugdwerk terwijl ze in de samenleving niet altijd hun plek 

vinden. Het heeft daarom een groot effect op mentaal en fysiek vlak van kinderen en jongeren. 
Jeugdwerk is vaak ook een ‘tussenschakel’ voor mentaal welzijnszorg. Ook is er een positieve impact op 
de maatschappij op economisch vlak.  
 

- Over negatieve beeldvorming in de media (bv. alcohollink jeugdwerk): Het is spijtig dat de media alleen 
inzoomt op ‘stereotypen’ van jeugdwerk terwijl er ook héél veel positieve kanten zijn. Het is erg 
krachtig hoe bepaalde zaken in het jeugdwerk aangepakt worden, hoe probleemoplossend we denken, 
hoe een grote meerwaarde we zijn in het leven van kinderen en jongeren … Er is eigenlijk een gebrek 
aan kennis hoe het jeugdwerk in elkaar zit of hoe bepaalde zaken aangepakt worden. Het is de taak van 

het jeugdwerk om aan te tonen hoe divers we zijn in ons aanbod.    
Waar kwamen veel vragen/reacties over?   

  
Sfeerbeeld van de sessie – foto (of schets      )   
  
 


